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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2017/18:320 Praktiknära forskning

Skolforskningsinstitutets verksamhet startade år 2015 efter ett beslut av tidigare 
alliansregeringen, och nuvarande regeringspartier tillstyrkte beslutet. Nyligen 
har det blivit känt att Skolforskningsinstitutet inte kommer att kunna utlysa nya 
forskningsprojekt år 2019 om inte medel tillförs i nästa års budget. 

Ett annat problem är det missnöje som har uppstått alltsedan regeringen valde 
att i mars i år ge fyra universitet i uppdrag att bedriva praktiknära forskning i 
samverkan med kommuner och friskolor. Det vill säga ett uppdrag som 
egentligen ligger helt inom Skolforskningsinstitutets ansvarsområde. 

Med hänvisning till ovan vill jag fråga statsrådet Helene Hellmark Knutsson:

 

Kommer statsrådet att tillförsäkra Skolforskningsinstitutet medel så att nya 
utlysningar av forskningsprojekt kan ske även efter år 2019, och av vilket skäl 
har statsrådet gett fyra lärosäten ett särskilt uppdrag som egentligen 
sammanfaller med institutets ansvarsområde?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-23
Besvaras senast
2017-11-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


